
Prav je, da tako volimo!
O izjasnjevanju za kandidata za čiana predsedstva

SFRJ smo se na samih voliščih pogovarjali tudi z našimi
volivci. O tem so nam povedali naslednjc:

Dalibor Stoviček, knjigar iz Rožne doline:
»Volit sem prišel samo zato, ker sem prepričan, da se

bo s temi volitvami dodobra lzpričala enotnost našega
naroda v teh kriznih časih. Enotnost zaradi neutemelje-
nega pritiska. ki ga vršijo na nas Slovence. Od izvoljene-
ga kandidata pričakujem. da bo vodi) takšno politiko, ki
bo zadovoljila tako nas, kot tudi občejugoslovanske inte-

V nekaterih »pridnejših« voliščih so končali
delo že zgodaj: popoldne. Večina pa jih je bila
odprta rse tja do 19. ure, ko so začeli preštevati
glasore. Sereda pa je vsak volivec skrbno čuval
svojo odločitev. (Foto: B. Vrhorec)

rese. Zdaj že lahko govonmo o neki demokraciji. saj
volimo med dvema kandidatoma, in ne tako kot poprej.
ko je bil en sam, pa še tega so že vnaprej izbrali«

Heda Golobič, upokojenka z Dobrove:
»Vedno sem bila za to. da damo glas tudi za naše

najvišje predstavnike. Ne bi bilo narobe, če bi na tak
način volili tudi člane sveta ali skupščine KS. Potem bi ti
najbrž čutili več odgovornosti pri svojem delu.

Kar pa zadeva same 'volitve', bi morda dala rahlo
prednost Bulcu; ima več prakse v vodenju. istočasno pa
ni slab tudi v gospodarstvu. Drnovšek na drugi strani pa
je mlad. Tudi po vojni so bili prav mladi tisti. ki so
prevzeli krmilo politike v svoje roke«

Milan Krnela, delavec z Rakove Jelše:
»Mislim. da je kar prav. da zdaj volimo na tak način.

Pri nas v Prijedorju. odkoder sem doma. nikoli nismo
imeli možnosti, da bi tako glasovali. Narod tam že dolgo
ni o ničemer odločal. Ne bi pa bilo narobe. če bi v pri-
hodnje izbirali ie med večimi kandidati in ne samo mcd
dvema. Še več pozornosti pa bi bilo treba posvetili tudi
informiranju. saj so Ijudje kljub vsemu še vedno prcslabo
obveščeni« B. VRHOVEC


